
Emlékeztető
A KHK 2024. július 19-én tartott üléséről

Meghívott vendég: Janó Hanna, Rátz Borbála, Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Szabó Georgina kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

1. Szabó Georgina előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(145./2024 KHK határozat)

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



2. Szabó Georgina előterjesztette a július 8-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(146./2024 KHK határozat)

3. Szabó Georgina felkérte Janó Hannát, hogy számoljon be az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a Hallgatói Képviselet számára készített nyári feladatlistáról.
● Emlékeztette a Képviseletet, hogy egy hét múlva egy belső tudásfelmérő

teszt megírása fog következni.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Emlékeztette a Képviseletet, hogy az oktatási területet érintő hallgatói

megkeresések neki legyenek továbbítva.
● Beszámolt a nyelvi kreditekre vonatkozó szabályzatok változásairól.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt kollégiumi közösségi pontozás elkészüléséről.
● Beszámolt a Pályázati Bizottsággal kapcsolatos tudnivalókról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendszeres szociális Ösztöndíj pályázási időszakával

kapcsolatos tudnivalókról.

7. Szabó Georgina felkérte Janó Hannát, hogy számoljon be a gazdasági
területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a GTK Kari Táborral és a GTK Alumni táborral kapcsolatos

gazdasági területet érintő teendőiről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az őszi Kollégiumi Férőhely Pályázattal kapcsolatos

fejleményekről.
● Beszámolt a 2024/2025 őszi Kollégiumi Mentor pályázattal kapcsolatban.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a külügyi területet érintő legfrissebb fejleményekről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a GTK Kari Tábor szervezésével kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámolt az őszi Gólyahajó rendezvénnyel kapcsolatban.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak az EHK és a Kancellária campuson belüli költözéséről.
● Beszámoltak az EHK Stratégiai Bizottság Üléséről, ahol a BME

Diákközpont koncepció megalkotásáról volt szó.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


● Beszámoltak a doktorandusz hallgatók ösztöndíjának várható emeléséről.

12. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a Kari Nyári Tábor szervezésével kapcsolatos

tudnivalókról és a Rendezvényszervező Csoport munkájáról.
● Lendvay Tardos beszámolt a Sportszervező Csoporttal kapcsolatos

teendőiról.
● Ölveczki Máté beszámolta Kari Gólyatábor szervezésével kapcsolatos

fejleményekről.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a Kari lappal kapcsolatos teendőiről,

valamint a GTK Alumni tábor szervezésével kapcsolatos tudnivalókról.
● Rátz Borbála beszámolt a Kari Gólyatábor szponzorációjával

kapcsolatban.
● Szabó Georgina beszámolt az Instruktorgárdával közös munkájáról,

valamint a Wigner Jenő Fotókörrel történt egyeztetéseiről.
● Varga Viktor kiegészítette Ölveczki Máté beszámolóját a Kari

Gólyatáborral kapcsolatban.
● Vörös István Andor beszámolt a Gólyahét szervezésének megkezdéséről.

Beszámolt a Mentorgárdával kapcsolatos teendőiről.

Az ülés időtartama: 1 óra 0 perc (10:00-11:00)
A következő ülés ideje: 2024. 07. 25. 18:00 óra

Budapest, 2024. 07. 19.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök
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145. A GTK HK elfogadta a 2024. július
19-ei ülés napirendi pontjait. 12 0 0 0 Szabó Georgina

146. A GTK HK elfogadta a 2024. július
8-ai ülés emlékeztetőjét. 12 0 0 0 Szabó Georgina

Mellékletek:

● 2024. július 8. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_07_19


